
Érkezett : 2314 G s 1 7 .

ÁGu e

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
OVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a Kormány
tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm. rendelet 48 .* 10. pontja szerinti
feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető miniszterhez,

„A technikai dolgozók mikor kapnak béremelést?”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

2013-ban 149 iskolatitkár, óvodatitkár, dajka, kollégiumi titkár, adminisztrátor, laboráns, pedagógia i
asszisztens, rendszergazda és ügyintéz ő írt nyílt levelet Hoffivann Rózsának. Ők azok, akik bár
köznevelési intézményekben dolgoznak, de teljesen kiestek a béremelésb ő l .

Többek között problémásnak látják, hogy a közalkalmazotti bértábla fizetési kategóriáina k
„egybecsúszása” miatt egyre kevésbé ismerik el megfelel ően azt, aki hosszú ideje dolgozik egy
intézményben . Feszültségek születnek hasonló munkát ellátó emberek között, amiatt, hogy a z
államosítás után egyes technikai dolgozókat a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ foglalkoztat,
másokat pedig az önkormányzatok vagy küls ős cégek, mindenki különböző béren kívüli juttatásokat
kap, pedig hasonló munkakörökben dolgoznak, hasonló fontossággal bíró feladatokat látnak el .
Az érintettek nem tudják elfogadni azt a méltatlan helyzetet, amely az elvárt munka mennyisége ,
minősége valamint az érte járó fizetség és megbecsülés óriásira nőtt különbsége miatt jött létre .

Problémáként jelzik azt is, hogy a közvélemény azt hiszi, hogy a tanarokkal együtt ők is megkapták a
béremelést, pedig egy fillért sem kaptak .

Egy, az interneten megjelent hozzászólásban egy érintett a következ őket írta : „Nem sajnáljuk a
tanároktól a béremelést, de akkor, aki 66480ft-ot keres, annak miért nem jár béremelés? El kellene



gondolkodni, hogy mi kellünk ahhoz, hogy ők taníthassanak mert ha nincs kitakarítva, koszos az
intézmény és annak egész környezete akkor a pedagógus, hogy tartana órát? Mi adjuk meg a z

alapját, mert a mi munkánk kell ahhoz, hogy tiszta környezetben legyenek hogy ebédid őben étel van

az asztalon, mert a konyhai személyzet munkája is kell ehhez. Arról nem beszélve, hogy az udvari
munkás, aki télen lapátolja a havat, ha kell hétvégén is csak hogy másnap mindenki megkezdhesse a

munkáját! Mert igen az udvari munkás a hidegbe a fagyva ott van és az egészségét ő is kockára teszi!
Értékelni kellene a kétkezi becsületes munkát is, mert attól hogy nincs egyetemi végzettsége ezekne k

az embereknek ők azok, akik még tudják mi az igazi munka! "

Tudjuk, hogy nemrégiben a gyógypedagógiai asszisztensek bércsökkenése kapcsán az alábbi válas z

jelent meg a Klik részéről a sajtóban: „a pedagógus végzettséggel nem rendelkező, állami

fenntartású köznevelési intézmények nevelő-oktató munkáját közvetlenül segítő, és technikai dolgozói

a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992 . évi XXXIII. törvény (Kjt.) hatálya alá tartoznak.
Illetményük emeléséről, a közalkalmazotti bértábla esetleges módosításról kizárólag jogszabály

dönthet”. Ezért kérem, ne ezt a választ adja az alábbi kérdéseimre :

• Mikor emelik végre az oktatási intézményekben dolgozó technikai dolgozók bérét ?

• Mi a helyzet az egészségügyi és a szociális ágazat ezen dolgozóival? Az ó bérü k
emelkedett-e a különböz ő bérfejlesztések, pótlékok bevezetésekor ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014 . október 17 .

Bak né Borbély e ó
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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